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VERSLAG PARTICIPATIERAAD 2 november 2021:

1) Opening en vaststelling van de agenda

Gert opent de vergadering. Er zijn geen aanvullingen op de agenda.   

2) Gesprek met Marieke de Kogel. Wat kunnen we als P-raad in het komende jaar verwachten?

Marieke begint met het geven van een overzicht. Ze neemt ons mee via een presentatie over het 
verleden en de toekomst. Begint met het verhaal over de budgetten over 2020 en 2021. Er was een 
behoorlijk tekort over 2020, dit is verrekend in 2020 met een toelage vanuit het rijk voor de 
jeugdopvang. Voorlopig is er geen echt tekort, maar dat zal in de loop van de jaren toch uitkomen op 
een miljoen in 2025.

Voorlopig wordt er heel veel gedaan aan het welzijn voor de “oudere jeugd”. Dat is echter erg lastig 
omdat wij geen voortgezet onderwijs hebben, zodat er geen echt contact is met de jongeren. 
Oudewater vitaal doet er veel aan, maar voorlopig is het resultaat minimaal. Jongerenwerkers zijn er 
wel, maar effectief is het nog niet. Komt ook door een lastige rol die zij hebben binnen Oudewater.

Men is wel blij met de buurtsportcoaches vanuit de Yellow-Bellies. Dat gaat erg goed .

Commentaar vanuit de P-raad is dat het allemaal te weinig en te individueel is. Vooral de inzet van de 
jongerenwerkers is veel te gering. Denk eraan dat je vooral activiteiten aan de voorkant moet doen. 
Volgend jaar gaat het Stadsteam daar weer op inzetten, ook samen met jongeren.

Wellicht is inzet vanuit de drugs en alcohol (Jellinek) in voorlichtende zin weer in te huren.

Als positiefpunt noemen we de oprichting van een zaalvoetbalteam, veel jongeren hebben zich 
aangemeld (oudere jongeren) en zou een mooie vindplaats kunnen zijn voor contacten.
Vanuit de centrale agenda is het stadsteam het centrale aanspreekpunt, veel contact met huisartsen, 
GGD en dergelijke.

  



Een bijzondere verandering is dat het berichtenverkeer over patienten/opgenomen jongeren ook via het 
Stadsteam gaat en niet alleen via de behandelaar. Iets wat al jaren de bedoeling was, wordt nu 
werkelijkheid. Hoewel niet genoemd, is er ook goed contact tussen schollen en Stadsteam. 

Tussenfeitje: blijkbaar neemt de armoede in Oudewater toe, vooral in de gezinnen met kinderen. 
Vandaar dat het Stadsteam ook meer met de scholen aan de slag gaan. 

We bespreken verder uitgebreid de verlaging van het PGB budget van 85% naar 75% van het “ zorg in 
natura” tarief. 

Tip uit de discussie: nodig Adrie van Montfoort volgend jaar uit.

WMO:

Veel aandacht weer voor ouderen. Maatjesprojecten door het Touwteam ( vanuit de Wulverhorst). 
Organiseren van maatjescontacten. Ondersteuning vanuit de gemeente tot 2023. 
Binnenkort weer de waardering voor de mantelzorger. Er zijn 109 aanmeldingen, wat veel lijkt, maar 
eigenlijk wel tegenvalt. In de praktijk zouden er veel meer mantelzorgers moeten zijn, maar die melden 
zich niet ( Oudewaterse reactie?). 

Er wordt een normenkader voor de inzet huishoudelijkehulp ontwikkeld. Er wordt gedacht aan een 
inkomenstoets, dat mag eigenlijk niet, maar gelet op kosten wordt er wel over nagedacht ( bijvoorbeeld 
2x modaal). Uiteindelijk besluiten begin volgend jaar. Wellicht geen echte toets, maar een vraag of men 
het echt nodig heeft. 

Werk en inkomen

Statushouders opdracht vanuit het rijk is gehaald. Uitvoering door Fermwerk en nu in samenwerking van 
het Stadsteam. We begrijpen wel dat de statushouders veel problemen kennen. Fermwerk draagt de 
persoonlijke begeleiding nu over naar het Stadsteam zodat men in eerste instantie kan integreren en 
daarna aan de slag om de begeleiding naar werk op te nemen.

Armoede beleid . Scholen komen met geluiden dat er opkomende armoede is. Ook een signaal vanuit 
Tjonkie food. Marieke geeft aan dat de regelingen die er zijn, gebruikt worden.
In november 2020 is er een grote bijeenkomst rond armoede in Oudewater.

Voor 2021: puntje begroting komende jaren; Mantelzorgwaardering, ook betrekken van de P-raad bij de 
evaluatie maatschappelijke agenda.

De P-raad vraagt naar inzet rond het ouderenbeleid. Er is te weinig ruimte om hulp te bieden. Kunnen 
we daar ook eens meer bij stilstaan. Het onderbrengen van hulpbehoevenden in de regio en niet in 
Oudewater zelf blijft lastig te verteren.

Er wordt verder ook een woon/zorgvisie opgezet. Er wordt zoveel mogelijk getracht om een evenwicht 
te creëren.      

Wat willen wij verder van Marieke? Beleidskader armoede bestrijding wordt nog naar ons toegezonden. 
Mogen we commentaar op geven. 

Het zou een idee zijn om “ Oudewater vitaal”  uit te nodigen.  
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Marieke zou graag onze agenda voor het komend jaar ontvangen, wat zijn we van plan?
 

3) Persoonlijk moment:  

 
 

4) Verslag Participatieraad dd. 13 oktober 2021
Geen opmerkingen.  

5) Bezetting en rondvraag
 

Hvz
2-11-2021
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